

澳門大學湖北省醫護人員子女全免獎學金 Full Scholarship for Children of Medical Staff from Hubei Province

為向湖北省醫護人員的抗疫工作作出肯定，基金會自2020/2021學年起資助澳大設立“澳門大學湖北省醫護人員子女全免獎學金”。在嚴格甄選下，共有9位優秀學生獲頒發該項獎學金，當中7位獎學金得獎者之學業成績達到指定要求，並於2022/2023學年繼續享有獎學金。湖北學子們在澳大學習表現優秀並展現堅毅精神，日後一定學有所成，回饋社會及國家。

In recognition and appreciation of the contributions of the Medical Staff of Hubei Province during the pandemic, the foundation has allocated funding for the full scholarship for their children since the academic year 2020/2021. Following a rigorous selection, a total of nine outstanding students were awarded the scholarship. Seven of them have met the academic requirements and continued to receive the scholarship in the academic year 2022/2023. They have exhibited academic excellence and tenacity and will surely be able to contribute to the society and the country after they finish their studies.

澳門大學湖北省醫護人員子女全免獎學金得主 Recipient of Full Scholarship for Children of Medical Staff from Hubei Province

I am a third year student of the Bachelor of Science in Electrical and Computer Engineering programme. I am very grateful to the University of Macau Development Foundation for granting me the Full Scholarship for Children of Medical Staff of Hubei Province. This has enabled me to realise my dream of completing my degree at the University of Macau. This valuable scholarship has greatly alleviated my family's financial burden and allowed me to concentrate on my studies and enjoy campus life.

At UM, I got to know many friends and teachers and participated in many memorable activities. The instructor who taught me academic English during my first year guided students with patience and effective pedagogical methods; my summer study tutors were kind and knowledgeable. I participated in debate competitions to harness my language skills and explored my interests and hobbies in archery classes. I am deeply indebted to the University of Macau Development Foundation for its support and financial assistance, which have enabled me to enjoy a wonderful university life.

王曉通 WANG XIAOTONG



我是理學士（電機及電腦工程）學位課程的三年級學生，感謝澳門大學發展基金會給予我“湖北省醫護人員子女全免獎學金”，讓我能夠實現在澳門大學完成學士學位課程的夢想。這份珍貴的獎學金大大減輕了家庭的經濟負擔，讓我能夠安心地投入學習和校園生活中。

在澳大，我結識到很多師長和朋友，還參加了許多令人難忘的活動。大一學術英語課的老師循循善誘，耐心指導；暑研的導師知識淵博，和藹可親；參加辯論賽學習語言技巧，在射箭班探索興趣愛好等。這份獎學金讓我能夠在澳大度過精彩的大學生活，我非常感激澳門大學發展基金會的資助和支持。